



**Terms and Conditions of Limited time offer: Standard Chartered credit card “Tesla Model 3” Grand Lucky Draw (the “Grand Lucky Draw”):**

1. This Grand Lucky Draw is organized by Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited (the “**Bank**”). The promotion period is valid from 25 October until 17 November 2024, both dates inclusive (the “**Promotion Period**”). By participating in the Grand Lucky Draw, Eligible Cardholders are deemed to have read, accepted and agreed to be bound by these Terms and Conditions.
2. Cardholders of Standard Chartered Credit Card who have fulfilled the following requirements (each an “**Eligible Cardholder**”) will be eligible to participate in the Grand Lucky Draw:
  - i. Aged 18 or above at the time of registration for the Grand Lucky Draw;
  - ii. Hold a valid Hong Kong Identity Card;
  - iii. Have made a single net transaction of HKD200 or above with a Standard Chartered Credit Card at participating merchants listed in “your guide” at Harbour City (“**Eligible Transaction**”) during the Promotion Period; and
  - iv. have completed registration form for the Grand Lucky Draw at [www.sc.com/hk/campaign/luckydraw/apply/](http://www.sc.com/hk/campaign/luckydraw/apply/) during the Promotion Period.

Upon fulfilment of the relevant requirements, the Eligible Cardholder will be entitled to 1 lucky draw chance per Eligible Transaction, and the Eligible Cardholder who also holds a valid Payroll Account with the Bank will be entitled to 8X lucky draw chances per Eligible Transaction.

“**Standard Chartered Credit Card**” means Standard Chartered Credit Card and its Co-branded Card, MANHATTAN Credit Card and its Co-branded Card (except Standard Chartered Business Card and Standard Chartered Corporate Card) issued by the Bank.

“**Payroll Account**” means a valid payroll account held by the Eligible Cardholder which is being used to receive monthly salary through the Bank’s auto-payroll services until the Grand Lucky Draw takes place.

Unless otherwise specified, this Grand Lucky Draw is also subject to the Terms and Conditions of Standard Chartered Credit Card - Harbour City Promotion which is available at <https://av.sc.com/hk/content/docs/hk-cc-harbourcity-tnc.pdf>.

3. The lucky draw chance(s) of the principal and supplementary cardholder(s) of the same Standard Chartered Credit Card will be counted collectively. Only principal cardholders of the Standard Chartered Credit Card are eligible to participate in the Grand Lucky Draw.
4. The Grand Lucky Draw shall take place in February 2025, where ONE winner (“**Winner**”) will be randomly drawn by a computer system of the Bank from all the Eligible Cardholders and win a Tesla Model 3 (“**Grand Prize**”). The Winner shall receive a call from the Bank’s Customer Service Hotline, and/or Push Notification via SC Mobile App, and/or an email in relation to the redemption details of the Grand Prize in February 2025 from the Bank.

The Winner shall follow the instructions according to the notification to redeem the Grand Prize. The Bank shall have the right to announce the Grand Lucky Draw result on its website at [sc.com/hk/cardoffers](https://sc.com/hk/cardoffers) starting from February 2025, which may include partial name of the Winner and the last 4 digits of the Winner's credit card number as shown on the Bank's record.

5. A Tesla Model 3 Rear-Wheel Drive in Deep Blue Metallic (vehicle price: HKD263,800 as of October 2024) will be given to the Winner. The colour, features, specifications and other equipment (including but not limited to wheel and interior, etc) of the Grand Prize are not available for selection. The Winner shall be personally responsible for any and all additional costs incurred due to the acceptance and use of the Grand Prize (including but not limited to the first registration tax, license fee and vehicle insurance). All photos and product information including but not limited to the vehicle price are for reference only.
6. The Winner must present his/her original copy of valid Hong Kong Identity Card for verification when collecting the Grand Prize.
7. Winner must maintain their up-to-date and valid personal information (including mobile number and local mail address) with the Bank at the time of the Grand Lucky Draw and the fulfilment date of the Grand Prize. The Bank will provide the relevant information of the Winner to Tesla Motors (HK) Ltd. (as supplier of the Grand Prize), including family name, given name, email address and contact number, for the purposes of administering redemption of the Grand Prize and related arrangements.
8. Winner shall continue to hold the relevant Standard Chartered Credit Card by the time when the Grand Prize is rewarded. Otherwise, the Winner will be disqualified from the Grand Lucky Draw and the Grand Prize will be forfeited at the Bank's sole discretion.
9. The Bank reserves the right to verify the identity of the Winner after the publication of the announcement of Winner of the Grand Lucky Draw (including but not limited to the time of the Grand Prize collection). If the Winner does not meet the eligibility criteria, his/her qualification will be cancelled, and the Grand Prize will be awarded to the next winner in sequence on the replacement list. No objections will be accepted. The event has a list of replacement winner(s), which will be drawn on the same day as the Grand Lucky Draw.
10. Push Notification via SC Mobile App, email or other Grand Prize redemption documents issued to the Winner will not be re-issued in case of loss or damage.
11. The Grand Prize is non-transferable and cannot be resold, exchanged or redeemed for cash or other products or services and is subject to availability.
12. In case of disputes in relation to the means of the Grand Lucky Draw, eligibility requirements, number of chances attained for the Grand Lucky Draw, details of the Grand Prize and any matters arising from or in relation to the Grand Lucky Draw, the decision of the Bank shall be final and binding.
13. The Winner understands and accepts that the Bank and Harbour City are not the supplier of the Grand Prize. The Bank and Harbour City shall bear no liability relating to any aspect of the Grand Prize, including without limitation, their quality and the supply, the descriptions of the Grand Prize provided by the supplier(s), any false trade description, misrepresentation, mis-statement, omission, unauthorized representation, unfair trade practices or conduct in connection with the Grand Prize provided by the supplier(s), their respective employees, officers and/or agents. Use of the Grand Prize may be subject to additional terms and conditions as stipulated by the supplier(s).
14. To the extent permitted by applicable laws, the Bank and Harbour City shall not be held responsible or liable for any injury, damage, loss or accident which may be caused by or resulting from the Winner's receipt or use of the Grand Prize.
15. Fraud and abuse will result in forfeiture of an Eligible Cardholder's eligibility to participate in the Grand Lucky Draw. In case there is any suspected abuse, misuse or fraud which shall be determined at the sole discretion of the Bank, the Bank reserves the absolute right to forfeit the Eligible Cardholder's eligibility to participate in the Grand Lucky Draw and/or entitlement to the Grand Prize without prior notice.
16. In case of the Grand Prize is unavailable or under any unexpected circumstances, the Bank shall have the right to replace the Grand Prize with other prize at its sole discretion without prior notice.

17. The Bank reserves the right to vary, extend, modify, terminate and/or cancel the Grand Lucky Draw and to amend any of these terms and conditions at any time without any prior notice.
18. If there is any inconsistency or conflict between the English and the Chinese versions, the English version shall prevail.

To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!  
Issued by Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited

**限時優惠：渣打信用卡「Tesla Model 3」終極大抽獎（「終極大抽獎」）條款及細則：**

1. 此終極大抽獎由渣打銀行（香港）有限公司（「本行」）舉辦。推廣期為 2024 年 10 月 25 日至 2024 年 11 月 17 日，包括首尾兩天（「推廣期」）。客戶登記參加終極大抽獎，即表示已閱讀、接受及同意遵守此等條款及細則。
2. 渣打信用卡客戶符合以下資格參加終極大抽獎（為「合資格客戶」）：
  - i. 客戶於登記參加抽獎活動時已年滿 18 歲；
  - ii. 持有有效香港身份證；
  - iii. 客戶於推廣期內於海港城《商場指南》內的商戶憑渣打信用卡單一簽賬淨額滿 HK\$200（「合資格簽賬」）並於 [www.sc.com/hk/campaign/luckydraw/apply/](http://www.sc.com/hk/campaign/luckydraw/apply/) 登記其合資格信用卡號碼、簽賬存根上之簽賬金額及商戶名稱後，就每筆已登記的合資格簽賬可獲 1 次抽獎機會；及
  - iv. 推廣期內於 [www.sc.com/hk/campaign/luckydraw/apply/](http://www.sc.com/hk/campaign/luckydraw/apply/) 完成登記。

合資格客戶符合有關資格，每筆已登記的合資格簽賬，可獲 1 次抽獎機會。客戶若持有渣打出糧戶口，每筆合資格簽賬可自動獲得 8 倍抽獎機會。

「渣打信用卡」為本行所發行之信用卡，包括渣打信用卡及其聯營卡、MANHATTAN 信用卡及其聯營卡（不包括渣打商務卡及渣打公司卡）。

「渣打出糧戶口」為合資格客戶自推廣期首日（即 2024 年 10 月 25 日）至抽獎月份期間持有有效之渣打銀行戶口使用渣打銀行之自動轉賬出糧服務。

除特別註明外，此終極大抽獎亦須受渣打信用卡 - 海港城推廣計劃之條款及細則約束，詳情請參閱 <https://av.sc.com/hk/content/docs/hk-cc-harbourcity-tnc.pdf>。

3. 渣打信用卡之主卡及附屬卡的合資格簽賬及抽獎機會將合併計算。終極大抽獎只適用於渣打信用卡之主卡持有人。
4. 終極大抽獎將於 2025 年 2 月舉行，並由本行電腦系統於合資格客戶中，隨機抽取 1 位得獎者（「得獎者」）獲得一架 Tesla Model 3（「大獎」）。本行將於 2025 年 2 月內經客戶服務熱線致電及/或以 SC Mobile 應用程式之推送訊息及/或電郵形式個別通知得獎者有關得獎結果及大獎換領詳情。得獎者須根據通知上的詳情換領大獎。本行有權於 2025 年 2 月起於 [sc.com/hk/cardoffers](http://sc.com/hk/cardoffers) 刊登抽獎結果，其中可能包括得獎者於本行紀錄之部分姓名及得獎信用卡之尾 4 位數字。
5. 本行將向得獎者送出一輛深藍的後輪驅動 Tesla Model 3（2024 年 10 月車輛價格為 HK\$263,800）。獎品之顏色、型號、規格及其他配備（包括但不限於車輪、內飾等）均不可選擇。得獎者須自行承擔因

領獎及使用大獎而須支付之任何及一切額外費用（包括但不限於首次登記稅、牌費及車保）。所有相片及產品資料包括但不限於車輛價格只供參考。

6. 得獎者必須於領獎時出示有效香港身份證正本作核對之用。
7. 得獎者須於抽獎時及大獎送出時，於本行記錄的個人資料（包括手提電話號碼及本地聯絡地址）必須保持最新及有效。本行將提供得獎者之聯絡資料給予 Tesla Motors (HK) Ltd.（大獎之供應商）以作領獎及相關安排，包括姓氏、名字、電郵及聯絡電話。
8. 得獎者須於大獎送出時仍持有相關之渣打信用卡。否則本行有權取消得獎者之抽獎資格及其獎品。
9. 本行保留於此終極大抽獎之得獎名單公佈後（包括但不限於領取大獎時）核實得獎者身份之權利，若發現有任何得獎者不符合合資格客戶之條件，其得獎資格將被取消，並由候補得獎者順序補上，不得異議。是次活動設有候補得獎者名單，將於抽獎當日一同抽出。
10. SC Mobile 應用程式之推送訊息、電郵或其他有關獎品換領文件於發給得獎者後若有遺失或損毀，恕不補發。
11. 大獎不能轉讓或兌換現金或其他產品或服務並須視當時的供應情況而定。
12. 若對終極大抽獎的方式、資格要求、抽獎的機會次數、獎品詳情以及因抽獎引起或與抽獎有關的任何事項有爭議，本行將保留最終決定權並具約束力。
13. 得獎者明白及接納本行及海港城並非大獎之供應商。因此，有關供應商、其員工或代理人所提供之大獎的各方面，包括但不限於質素、供應量、供應商的獎品說明、虛假商品說明、不實的陳述、誤導、遺漏、未獲授權的陳述、不良營商手法或誘導，本行及海港城毋須負上任何責任。
14. 在適用法律允許的範圍內，本行及海港城不會對得獎者因獲得及日後使用大獎等任何情況而可能造成或導致的任何傷害、損害、損失或事故承擔責任。
15. 欺詐及濫用將導致合資格客戶喪失參與終極大抽獎的資格。如有任何懷疑濫用、誤用或欺詐行為，本行保留絕對權利取消合資格客戶參與終極大抽獎及/或獲取大獎的資格，恕不另行通知。
16. 若大獎未能提供或其他問題情況下，本行有權自行決定以其他禮品取代有關大獎，恕不另行通知。
17. 本行保留更改、延長、修改、終止及取消上述終極大抽獎的權利，並可隨時修改上述任何條款及細則，恕不另行通知。
18. 中英文版本之內容如有任何歧義，在任何情況下概以英文版本為準。

借定唔借？還得到先好借！

由渣打銀行(香港)有限公司刊發